AS-1490 AS-1310 AS-1610

## 双头激光雕刻切割机

Laser Engraving Cutting Machine







铝条平台 Aluminum platform

坚固耐用的铝条平台,合适压克力、木版等材料的加工。

Solid and durable aluminum platform, suitable for acrylic, board and other materials processing.



双激光头 the double-head

高效率双激光头设计,两支激光头同时工作,加工效果提高一倍,切割效果均匀一致,节约成本,提高产量,适合于大中企业的批量化生产,亦可满足小型企业和个体加工的生产需求。

This series of double heads laser cutting machines employ two laser tubes and two laser heads. It's helpful in the lot processing industries like applique embroidery, double efficiency and better cutting quality. Suitable for large and medium-sized enterprises in the mass production, and also suitable for small enterprises and individual processing.



双头变单头设计 Unique belt design

独特的皮带设计,使双头机可以变 成单头,适合各种加工的需要。

Unique belt design, the doublehead machine can be turned into single-head, suitable for the needs of various processing



独特的7字型外壳设计,方便激光管 的更换和调试,缩短维护时间。

The unique shell design is the shape of the figures 7, replacing and debugging lasertube is convenience, reduce maintenance time

7字型外盖设计 the Shell is the shape of the Figures 7

